
Tilstede:
FAU: Anders (1K), Elise (1K), Herdis (7), Emma (5), Nick (5), Pål Øyvind (3K), Ragnhild (4E),
Stian (1E), Vivian (2E), Grethe (6), Anette (7), Veslemøy (1E), Siri-Anne (2K), Kjetil (3K), Renate
(7), Henrik (2K)

Fra skolen: Anette Gerda Rønhovde og Anne Misund under punkt ett og to.

Rektor orienterer

- Kvalitetsoppfølgingsmøte
- Elevmedvirkning og profesjonsfellesskap er tema som skolen jobber aktivt med.
- Det var et møte den 30. mars. Medvirkning og motivasjon er temaer som må

være i fokus. Foreldreundersøkelsen hadde i fjor lav svarprosent, slik at skolen
får en representativ tilbakemelding. Her må skolen og FAU samarbeide om å øke
svarprosenten.

- Elevrådet ønsker en gjennomgang av spørsmålene i forkant, fordi noen av
spørsmålene oppfattes som vanskelige. Elevene løfter et behov om ro i
klasserommet og det å få til gode klassemøter for å sikre god elevmedvirkning.

- Innspillene fra møtet og undersøkelsene tas med i arbeidet med planene for
neste år.

- Besøk av politikere og politisk ledelse
- 14. april kommer skolebyråden og kommunaldirektøren på besøk til

Eventyrskogen. Her skal bl.a. ledelsen legge frem resultater fra
kvalitetsoppfølgingsundersøkelsen. Status for kjøp av Eventyrskogen er ikke på
agendaen.

- Olweus-undersøkelsen
- Dette er en trivselsundersøkelse som alle elever på 4-7 trinn skal ta i mai. Det blir

sendt ut informasjon på Vigilo på forhånd. FAU ber skolen om å gå igjennom
spørsmålene med elevene på forhånd for å sikre forståelsen

- 22. April markerer Wesselengen sitt 150 årsjubilieum. Det blir markering på
skoleplassen.

- SU/SMU-møte
- Det blir avholdt 20. april der ordensreglement blir drøftet, herunder mobilfri skole.

- Ny stilling som avdelingsleder
- Det er lyst ut stilling som avdelingsleder skole siden Per skal pensjoneres. FAU

oppfordres til å fremsnakke utlysningen.
- Kartleggeren

- Kartleggeren, er et digitalt prøveverktøy.
- Elevene har meldt fra om at internett detter ut og at det har påvirket prøven.

Dette er et kommunalt problem og skolene vil få nytt internett. Men skoler hvor de
skal ha eksamen vil bli prioritert først. Kartleggeren vil bli avviklet og erstattet
med fremovermelding, elevsamtaler og andre verktøy. Kartleggeren er ikke
oppdatert etter nye læreplaner.



- Speil på guttedo.
- Kommet melding om at elevrådet har tatt opp at en (?) guttedo ikke har speil med

svar at dette ikke er like viktig som på jentedoen. Dette er ikke grunnen til at speil
mangler og rektor skal opplyse elevrådet / elevene om dette, slik at dette
uheldige inntrykket ikke fester seg ytterligere. Speil mangler pga hærverk og at
dette må få konsevkvenser.

SFO-leder
Anne Misund - har jobbet i 1,5 måned. Har brukt tiden til å gjøre seg kjent. Barna trives på SFO.
Fra tilbakemeldinger peker det seg ut at man bør jobbe med voksne i utetiden. Aktive voksne og
voksne som er spredt ut over hele området.

Informasjonsflyt - det vil komme månedsbrev annenhver måned, og månedsplaner. Foreldre
som lurer på noe knyttet til SFO, oppfordres til å ta kontakt.

Skjermbruk - dette er tatt opp med personalet. Skjerm skal egentlig ikke brukes og de ganger
man tar dette i bruk, skal det være med en pedagogisk hensikt.

17.-mai
Det har vært møte mellom ledelsen og 17. Maikomiteen.

Ny hovedfane blir satt på pause til status for eventyrskogen er avklart. Men man går i gang med
å lage nye trinnfaner. Foreldre og skolen skal prøve å mobilisere til deltakelse i tog.

17.-maikomitteen har hatt et møte for å planlegge årets arrangement. Man har gått ut fra forrige
års arrangement og gjort noen oppdateringer.

Overgang 4-5
Møte mellom ledelse, FAU, Trinnkontakter og elever om hvordan sikre mest mulig
hensiktsmessig overgang mellom 4-5 trinn når elevene fra Eventyrskogen skal komme til
Krohnengen. Elev-, foreldre- og lærerstemmen blir lyttet til når man lager nye klasser. Rektor og
ledergruppen lager et informasjonsskriv som skal innom FAU før det sendes ut til alle
foreldrene.

Foreldrestyrte foreldremøter
Alle trinn skal avholde møte i løpet av våren. Alle FAU-representanter skal kalle inn til disse
typer møter.

Man skal velge nye FAU-representanter og trinnkontakter. Det kan være lurt å innhente innspill
fra lærerne om ting som bør diskuteres.



Bestilling til ledelsen
I neste FAU-møte 9. mai ønsker FAU en gjennomgang av utfordringene ved 7. trinn dette
skoleåret. Både elever ved trinnet og foreldregruppen har uttrykt at dette har vært et svært
utfordrende år, og FAU for øvrige trinn opplever at situasjonen berører og er relevant for hele
FAU.
Et samlet FAU på tvers av trinnene tenker det er viktig å kunne dra lærdom av dette og ønsker å
kunne ha en åpen diskusjon rundt hva som har vært utfordrende og hvordan vi løser slike
situasjoner som årets 7.trinn har levd i.
Foreldregruppen ved skolen er en svært viktig ressurs, og vi tenker derfor det er viktig at vi i
FAU kan ha en evaluering av dette.

Det er derfor viktig for et samlet FAU å få informasjon om
- hvordan skolen har jobbet
- hvilke tiltak har blitt satt inn
- hva er resultatet av tiltakene
- hva kan skolen lære av dette for å være bedre rustet til å takle fremtidige lignende utfordringer
- hvordan sikres erfaringsdeling til lærere på øvrige trinn
- hva kan foreldregruppen gjøre
- hvordan kan samarbeid og tillit mellom foreldre og skolen ivaretas i slike situasjoner

Videre
- hva gjør skolen når foreldre/ elever melder om trakassering/mobbing
- hvilke tiltak blir brukt ved uakseptabel oppførsel
- hvordan ivareta balansen mellom personvern, taushetsplikt og behov for informasjon til elever
og foreldre når elever blir krenket eller mobbet
- hvilken plan har ledelsen for å involvere FAU når mobbing og dårlig læringsmiljø oppstår i
klasser/trinn?

I FAU-møtet 9.mai vil et samlet FAU evaluere situasjonen på bakgrunn av tilbakemeldinger på
punktene over, og evt. annen relevant informasjon fra skolen.


